# Can Sports Vietnam Co., Ltd earns prestigious global health and safety award from The Royal Society for the Prevention of Accidents (RoSPA)



Can Sports Vietnam Co., Ltd, based in Vietnam, has received a prestigious RoSPA Award, demonstrating its / his / her commitment to health and safety excellence.

Can Sports Vietnam Co., Ltd won a gold Award in the Occupational Achievement Sector, demonstrating its dedication to keeping staff safe at work.

Now in its 69<sup>th</sup> year, and with almost 2,000 entries annually from over 50 countries, covering over seven million employees, the RoSPA Awards are the world's largest health and safety awards programme, recognising those organisations and individuals who have set the highest standards in accident prevention. Whether seeking non-competitive excellence recognition or entering for a competitive award across 20 industry sectors, each RoSPA Award entrant is assessed against rigorous criteria, making Can Sports Vietnam Co., Ltd a world leader in shaping safer, healthier workplaces.

In order to share important learning and build on the strong health and safety foundations required to enter the RoSPA Awards, the award entry process can be used as reflective practice to contribute to continuing professional development (CPD).

At Cansports, we are deeply committed to realizing our vision of becoming a world-class, sustainable factory. Central to this commitment is our unwavering focus on ensuring the well-being of our employees and fostering a safe, inclusive, and equitable workplace. We are truly honored to have received the ROSPA certification—an important milestone that affirms we are on the right path. With gratitude and determination, we will continue striving to fulfill our promises to both our employees and our valued customers.

### Julia Small, RoSPA's Growth Director, said:

'Can Sports Vietnam Co., Ltd should be proud of the hard work and commitment to keeping people safe that has resulted in a RoSPA Award, which honours those organisations who have achieved the highest standards in health and safety in the workplace.

RoSPA regards **Can Sports Vietnam Co., Ltd** as a strong example of the importance of making accident prevention central to any successful organisation, not just for the benefit of employees, customers and clients, but also society as a whole.'

Sponsored by the National Examination Board in Occupational Safety and Health (NEBOSH), the RoSPA Awards scheme is the longest-running of its kind in the UK, and receives entries from organisations across the globe, making it one of the most sought-after achievement awards for the health and safety industry.

#### Dee Arp, NEBOSH Chief Quality Officer and the Head Judge of the RoSPA Awards, said:

'NEBOSH is delighted to be the headline sponsor of the RoSPA Awards. Recognising excellence in health and safety is essential to ensure we celebrate achievement, but it is also about reinforcing a culture of care, accountability and continuous improvement. These awards serve as a powerful reminder that employee safety and wellbeing transcends borders and looking after our people, so they can go home safe, healthy and happy every day, also drives sustainable success and resilience.'

## Can Sports Vietnam Co., Ltd 榮獲英國皇家事故預防協會(RoSPA)頒發之全球健康與安全大獎

位於越南的 Can Sports Vietnam Co., Ltd 榮獲極具聲望的 RoSPA 大獎,展現了我們對於卓越健康與安全管理的堅定承諾。

Can Sports Vietnam Co., Ltd 榮獲「職業成就類金獎(Gold Award in the Occupational Achievement Sector )」,彰顯我們致力於確保員工工作安全的努力與成果。

RoSPA 大獎至今已邁入第 69 屆·每年吸引來自超過 50 個國家、近 2,000 件參賽作品‧涵蓋超過 700 萬名員工‧是全球規模最大的健康與安全獎項計畫。該獎項旨在表彰那些在事故預防領域樹立最高標準的組織與個人。

無論是非競賽類的卓越認可,或是 20 個行業領域中的競賽類別,每一位參賽者皆須通過嚴格的評選標準, Can Sports Vietnam Co., Ltd 能夠脫穎而出,充分展現我們在打造更安全、更健康職場方面的領導地位。

為了強化健康與安全的根基·RoSPA 大獎的參賽過程亦可作為反思實踐的一部分·有助於持續的專業發展(CPD)·並推動組織內部的知識傳承與成長。

「在 Cansports,我們始終致力於實現成為世界級、永續性工廠的願景。員工的福祉是我們核心關注的重點,我們也致力於打造一個安全、包容且平等的工作環境。能獲得 RoSPA 的肯定,我們深感榮幸,這是一個重要的里程碑,證明我們正走在正確的道路上。我們將持續懷抱感恩與決心,實踐對員工與客戶的承諾。」

#### RoSPA 成長總監 Julia Small 表示:

「Can Sports Vietnam Co., Ltd 應該為其在職場安全上的努力與承諾感到驕傲。RoSPA 大獎專為那些達到健康與安全最高標準的組織所設,能獲獎是極高的榮耀。RoSPA 認為 Can Sports

Vietnam Co., Ltd 是將事故預防置於企業核心的典範,其成果不僅惠及員工、客戶與合作夥伴,更造福整體社會。」

RoSPA 大獎由英國國家職業安全與健康考試委員會(NEBOSH)贊助,是英國歷史最悠久的同類獎項計畫之一,吸引來自全球的企業與組織參與,是健康與安全產業中最具代表性與聲望的成就獎項之一。

## NEBOSH 品質長暨 RoSPA 大獎首席評審 Dee Arp 表示:

「NEBOSH 很榮幸能成為 RoSPA 大獎的主要贊助單位。表彰在健康與安全領域的卓越表現不僅是對成就的肯定,更是強化企業責任感、關懷文化與持續改善精神的重要方式。這項殊榮提醒我們,員工的安全與福祉無國界,而照顧好我們的團隊,使他們每天都能健康快樂地回家,是推動企業永續成功與韌性的關鍵。」